

## CONTENTS

### *Architecture and Construction*

- Arman Mahdavi Tavakkul** Architectural Heritage of Northern Mountainous Settlements of Azerbaijan for Tourism Development..... 4
- Haydeh Sadeghzadeh Benam** The Principles of Public Services Renovation in the Structure of Urban Environment of Tabriz City..... 8
- Helen Sharifian Mohammadhoussein** The Role of Ice Storage in Traditional Architecture of Iran..... 13

### *Economic Sciences*

- Guan Bin** Research into Funding Options for Asset Securitization in China's Green Industry..... 19
- Kerimzade M.V.** Status and Trends of Agribusiness Development in Azerbaijan.....26
- Kulik N.V.** Developing Regional Expansion Strategy in Conditions of Regionalization .....29
- Wu Songjie** Marketing Assessment of Company Competitiveness ..... 33

## СОДЕРЖАНИЕ

### *Архитектура и строительство*

- Арман Махтави Теваккул** Развитие туризма на фоне архитектурного наследия поселений северного горного региона Азербайджана..... 4
- Хайде Садегзаде Бенам Эльдар** Принципы обновления системы общественного обслуживания в структуре городской среды города Тебриз..... 8
- Хелен Шарифиан Мохаммадгусейн** Роль льдохранилищ в традиционной архитектуре Ирана..... 13

### *Экономические науки*

- Гуань Бинь** Привлечение финансирования для секьюритизации активов «зеленой» промышленности Китая..... 19
- Керимзаде М.В.** Анализ развития агробизнеса в Азербайджане .....26
- Кулик Н.В.** Региональная стратегия развития в условиях усиливающейся регионализации.....29
- У Сунцзе** Маркетинговая оценка конкурентоспособности компании..... 33